

Title (en)

EXERCISE CLOTHING AND METHOD OF USING THE SAME.

Title (de)

BEWEGUNGSKLEIDUNG UND VERFAHREN ZU DEREN GEBRAUCH.

Title (fr)

VETEMENTS D'ENTRAINEMENT ET PROCEDE D'UTILISATION.

Publication

EP 0605572 A1 19940713 (EN)

Application

EP 92920554 A 19920925

Priority

- GB 9201771 W 19920925
- US 76558391 A 19910925

Abstract (en)

[origin: WO9305671A1] A clothing ensemble (40, 55, 30, 15, 60, 70) for use in exercising which includes multiple layers, each layer including a garment (40, 55, 30, 15, 60, 70) adapted to be worn over the trunk and limbs of the body. Each of the layers has a vent (44, 45, 21, 36, 68, 72) area operable to be positioned in at least one of the body joints between said trunk and limbs. The layers are worn so that the vent areas (44, 45, 21, 36, 68, 72) register with each other to thereby provide a path for discharge of heat and moisture from the underlying body joint outwardly through the vent areas (44, 45, 21, 36, 68, 72) of all the layers.

Abstract (fr)

Ensemble vestimentaire d'entraînement (40, 55, 30, 15, 60, 70) comprenant des couches multiples, chaque couche étant composée d'un vêtement (40, 55, 30, 15, 60, 70) adapté pour être porté sur le tronc et les membres inférieurs du corps. Chacune des couches possède des zones d'aération (44, 45, 21, 36, 68, 72) conçues pour être positionnées autour d'au moins l'une des articulations du corps situées entre le tronc et les membres inférieurs. Les couches sont portées de telle sorte que les zones d'aération (44, 45, 21, 36, 68, 72) sont alignées, constituant ainsi un chemin d'évacuation pour la chaleur et l'humidité depuis l'articulation du corps vers l'extérieur à travers les zones d'aération (44, 45, 21, 36, 68, 72) de toutes les couches.

IPC 1-7

A41D 27/28; A41D 13/00; A41B 9/00

IPC 8 full level

A41B 9/06 (2006.01); **A41D 13/00** (2006.01); **A41D 27/28** (2006.01); **D04B 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A41D 13/0015 (2013.01 - EP US); **A41D 27/28** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 9305671A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9305671 A1 19930401; AU 2646592 A 19930427; CA 2119866 A1 19930401; EP 0605572 A1 19940713; JP H07503286 A 19950406

DOCDB simple family (application)

GB 9201771 W 19920925; AU 2646592 A 19920925; CA 2119866 A 19920925; EP 92920554 A 19920925; JP 50594293 A 19920925